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P r o t o k ó ł   Nr   BRM.0002.1.2020 

XX Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 31 stycznia 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2020 r. o godz. 13:00 

Zakończono o godz. 17:21 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył   Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję i wszystkich gości. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana,  

a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Grzegorz Kłoczko 

10. Anna Kaczor 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 
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14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Referat Komisji Rewizyjnej dotyczący kontroli Wydziału Finansowego i kadr Urzędu 

Miejskiego w Olecku, w tym: 

 zakresy czynności, 

 dodatki specjalne (15 lipiec 2019 - 15 listopad 2019), 

 sprawdzenie doświadczenia zawodowego Skarbnika Gminy, 

 kontrola dokumentacji konkursowej na stanowisko Skarbnika Gminy. 

5. Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej za 2019 rok. 

6. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

7. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

8. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz 

przewodniczącym zarządów osiedli, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania 

oraz korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko, 

c) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych, 

d) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie, 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów 

oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 

lokalnej, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029, 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

10. Podjęcie stanowiska w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu terytorialnego. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Zgłosił wniosek: 

1) o ujęcie w porządku obrad, jako punkt 2, punktu – Złożenie ślubowania przez 

Radnego Rady Miejskiej w Olecku; 

Numeracja pozostałych punktów zmienia się odpowiednio. 

2) o ujęcie w punkcie 10 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów  

i, j, k: 
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 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków 

Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej 

w Olecku, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków 

Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu d:  

 projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady i oznajmił, że dwa wnioski będą głosowane oddzielnie. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Dawid Bondarenko, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Mariusz Miłun (ad vocem), 

 Renata Małgorzata Maciąg, 

 Alicja Nowik, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Wojciech Rejterada (ad vocem). 

 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał pod głosowanie pierwszy wniosek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w porządku obrad, jako punkt 2, punktu – Złożenie ślubowania przez Radnego 

Rady Miejskiej w Olecku; 

Numeracja pozostałych punktów zmienia się odpowiednio. 

 ujęcia w punkcie 10 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów  

i, j, k: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków 

Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej 

w Olecku, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków 

Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Adam Chajęcki. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła pierwszy wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poddał pod głosowanie drugi wniosek – Radnego Mariusza Miłuna. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia z punktu 10 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu d:  

 projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 2,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 4,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

PRZECIW (2) 

Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Wróblewski. 

NIEOBECNI (1) 

Adam Chajęcki. 

 

Rada przyjęła drugi wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Złożenie ślubowania przez Radnego Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż Komisarz Wyborczy w Olsztynie II postanowieniem z dnia  

28 stycznia 2020 r. obsadził mandat radnego w okręgu wyborczym nr 1 właściwym dla 

wyboru Rady Miejskiej w Olecku. Mandat obejmuje Pan Adam Chajęcki (KWW MARCINA 

CZEKAY), który w wyborach przeprowadzonych w dniu 21 października 2018 r. uzyskał 

kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się 

pierwszeństwa do objęcia mandatu.  

Zgodnie z artykułem 23a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem  

do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Ślubowanie odbędzie się w ten sposób, 

że po odczytaniu roty ślubowania radny Adam Chajęcki potwierdzi wolę złożenia ślubowania 

słowem „Ślubuję”. Po słowie „Ślubuję” można dodatkowo wypowiedzieć formułę: „Tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”. 

 

Radny Adam Chajęcki złożył ślubowanie wypowiadając słowa: „Ślubuję”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, że Rada Miejska w Olecku liczy 21 uprawnionych radnych. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 21 zarządzeń, które zostały zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Następnie przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Pełna informacja międzysesyjna zostanie umieszczona na stronie internetowej w zakładce – 

Urząd Miejski – Informacje międzysesyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zwrócił uwagę, iż zabrakło informacji o rozstrzygnięciu postępowań sądowych, jakie toczyły 

się do końca zeszłego roku. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na temat postępowań sądowych. 

 

Radny Mariusz Miłun 

w trybie ad vocem zapytał, czy obecnie w gminie jest dwóch sekretarzy. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż funkcję Sekretarza Gminy pełni Pan Sławomir Hatalski. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, co jest powodem ponownego wyłożenia do publicznego wglądu projektu zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień na temat projektu studium. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

odniosła się do wypowiedzi Burmistrza na temat zatrudnienia skarbnika gminy.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień w powyższej kwestii. Prosił radcę prawnego o doprecyzowanie formy 

zatrudnienia skarbnika gminy. 

 

Radca Prawny – Łukasz Oniśko 

wyjaśnił, jakie są przepisy prawne w zakresie zatrudnienia skarbnika. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zapytała o umowę o pracę. 

 

Radca Prawny – Łukasz Oniśko 

odpowiedział, iż w tym przypadku nie jest zawierana umowa o pracę.  

 

Radni nie zgłaszali innych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 5 – Referat Komisji Rewizyjnej dotyczący kontroli Wydziału Finansowego  

i kadr Urzędu Miejskiego w Olecku, w tym: zakresy czynności, dodatki specjalne  

(15 lipiec 2019 - 15 listopad 2019), sprawdzenie doświadczenia zawodowego Skarbnika 

Gminy, kontrola dokumentacji konkursowej na stanowisko Skarbnika Gminy. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej – Marcin Roszko 
odczytał referat na temat kontroli Wydziału Finansowego i kadr Urzędu Miejskiego w Olecku  

– treść referatu w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 
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Radny Janina Anuszkiewicz 

odniosła się do informacji przedstawionych w referacie – wystąpienie radnej w załączeniu  

do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej – Marcin Roszko 
w trybie ad vocem stwierdził, iż w jego ocenie komisja zbadała sprawę i nie stwierdziła 

żadnych nieprawidłowości. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

wrócił, do wniosku zgłoszonego, a nie przyjętego na ostatniej sesji w sprawie rozszerzenia 

kontroli. Dane otrzymał w trybie informacji publicznej.  

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zabrała głos w trybie ad vocem. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnej. 

                          

Radny Janina Anuszkiewicz 

zabrała głos odnośnie wypowiedzi Burmistrza. 

 

Innych uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej za 2019 rok. 

 

Przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej przedstawili sprawozdania z prac 

komisji za 2019 r.  

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

odniósł się do informacji Burmistrza na temat Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Podziękował wszystkim za wsparcie sztabu w Olecku. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zgłosił następujące zapytania: 

 czy obecność dwóch sekretarzy w gminie nie kłóci się z zapisami Regulaminu 

organizacyjnego Urzędu Miejskiego w Olecku; 

 na wniosek mieszkańców Olecka poprosił o przedłożenie uzasadnienia powołania 

Wiceprezesa Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.  



8 

 

w Olecku. Zwrócił uwagę, iż od jakiegoś czasu żaden z prezesów nie pojawia się  

na sesji; 

 poprosił o potwierdzenie lub zaprzeczenie, iż wypłata kwoty odszkodowania dla 

byłego skarbnika gminy odbędzie się kosztem nagród pracowników Urzędu 

Miejskiego  

w Olecku; 

 jak wygląda nabór do Dziennego Domu Senior +, na jakim jest etapie; 

 jak wygląda opieka stomatologiczna nad uczniami w szkołach podległych gminie. Czy 

opieka jest zapewniona i w jaki sposób? 

 

Radny Dawid Bondarenko 

podziękował Prezesom Ochotniczej Straży Pożarnej w Lenartach i Plewkach za zaproszenie 

na uroczystość przekazania sprzętu jednostkom oraz Sołtysowi Sołectwa Babki Oleckie  

i Kołu Gospodyń Wiejskich „Babczanki” za zaproszenie na spotkanie sprawozdawcze. Złożył 

podziękowania Sołtysowi Sołectwa Lenarty i Radnej Alicji Nowik za zaproszenie  

na spotkanie informacyjne dotyczące profilaktyki cukrzycy. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

w imieniu mieszkanki Olecka zgłosiła, iż przez dwa miesiące nie otrzymała ona odpowiedzi 

na zadane pytania w kwestii zasadności utworzenia stanowiska Wiceprezesa Zarządu PWiK 

Sp. z o.o. w Olecku, w szczególności zatrudnienia osoby w wieku emerytalnym i kto poniesie 

koszty tego zatrudnienia.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zabrał głos w kwestii odpowiedzi na pismo mieszkanki Olecka. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

na wniosek organizacji pozarządowych zgłosił, by otwarte konkursy ofert były ogłaszane 

wcześniej i rozstrzygane na początku danego roku. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zgłoszony wniosek. 

 

Radna Anna Kaczor 

nawiązując do wypowiedzi Radnej Janiny Anuszkiewicz odniosła się do wypowiedzi 

Burmistrza. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnej. 

  

Radny Alicja Stefanowska 

w trybie ad vocem zabrała głos na temat utworzenia stanowiska Wiceprezesa Zarządu PWiK 

Sp. z o.o. w Olecku. 

 

Radny Wacław Olszewski 

zwrócił uwagę na kulturę dyskusji na sesji. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń i zapytań. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 8 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkanka Olecka – Krystyna K. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

 doświetlić przejścia dla pieszych; 

 na jakim etapie jest sprawa ewentualnej budowy wież telekomunikacyjnych; 

 zapytała, czy z podatków uiszczanych przez mieszkańców bloków należących  

do spółdzielni mieszkaniowej można byłoby opłacić wykonanie boksów na kontenery 

na odpady; 

 zapytała, czy koszt realizacji zadania „Zwiększenie różnorodności biologicznej fauny  

i flory dorzecza rzeki Lega w Olecku” będzie pomniejszony o wpływy ze sprzedaży 

torfu; 

 zapytała, czy w ramach ubiegania się o utworzenie uzdrowiska w Olecku nie będzie 

brany pod uwagę fakt istnienia wokół licznych żwirowni; 

 zapytała, czy projekt na zagospodarowanie stawku na Osiedlu Siejnik nie przepadnie, 

jego realizacja jest przekładana z roku na rok. Wnosi o wykonanie przejścia dla 

pieszych przy stawku. 

Podziękowała pracownikom urzędu za pomoc. 

 

Członek Oleckiej Rady Seniorów – Elżbieta Mazurek 

w imieniu Rady Seniorów podziękowała Burmistrzowi i Kierownikowi Wydziału Spraw 

Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz pracownikom wydziału za wspaniale 

zorganizowane spotkanie informacyjno-opłatkowe dla seniorów oraz uczestnikom za udział  

w części artystycznej. 

Zapytała, czy powstanie Klub Seniora. 

 

Sołtys Sołectwa Świdry – Ryszard Makarewicz 

zapytał, czy w tym roku będzie remontowany odcinek drogi Gąski-Świdry i Świdry-

Dzięgiele. Chciał wiedzieć, czy Powiat Olecki wyremontuje swój odcinek drogi we wsi. 

 

Mieszkaniec Olecka – Witold U. 

zabrał głos na temat działki przy ul. Zamostowej i wykonania na niej przyłącza. 

 

Mieszkaniec Olecka – Marian L. 

zabrał głos w sprawie wzajemnego szacunku wśród radnych. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

w trybie ad vocem wskazała, iż przedstawiła jedynie fakty i nikogo nie obraziła. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do sprawy oświetlenia ulicznego i poinformował, iż udzieli odpowiedzi  

na zgłoszone sprawy na piśmie. 

 

Na tym punkt zakończono. 

P R Z E R W A 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady i przypomniał, że sesja jest nagrywana. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zabrał głos w sprawie spotkania w Szkole Podstawowej w Kijewie. 

 

 

Do punktu 9 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Innych uwag nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 10 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz 

przewodniczącym zarządów osiedli 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym 

zarządów osiedli. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.1.2020 

w załączeniu 

 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz 

korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic wiejskich na terenie 

Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz 

korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy 

Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.2.2020 

w załączeniu 

 

 

c) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd 

omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

garażu i lokali użytkowych. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.3.2020 

w załączeniu 
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d) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

przedstawiła opinię Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja przy 2 głosach za i 6 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków), przy 2 głosach za, 1 głosie przeciw  

i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 wstrzymujących  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały wskazując na trudność sprawy.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 8,  

PRZECIW: 3,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 9,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (3) 

Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (9) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Mariusz 

Miłun, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska. 
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NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.4.2020 

w załączeniu 

 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów 

oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego 

w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia trybu  

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.5.2020 

w załączeniu 

 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków), przy 6 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym,  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.6.2020 

w załączeniu 

 

 

g) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków), przy 6 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków), przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja przy 3 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Wacław Olszewski 

zgłosił, aby od kolejnego projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko  

na 2020 r. uzasadnienie było bardziej szczegółowe. 

Zapytał o fundusz nagród dla pracowników. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytanie. 

 

Radny Wacław Olszewski 

odniósł się do odpowiedzi. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 3,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 7,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (3) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (7) 

Jarosław Bagieński, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, 

Wacław Olszewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.7.2020 

w załączeniu 
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h) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała trzy projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków 

Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.8.2020 

w załączeniu 

 

 

i) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Planowania, 

Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków 

Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.9.2020 

w załączeniu 

 

 

j) zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Olecku 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.10.2020 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano. 
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Do punktu 11 – Podjęcie stanowiska w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu 

terytorialnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

omówił projekt stanowiska. 

Prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska 

uwzględniając jego adresatów. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 

Alicja Nowik 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt stanowiska wskazując jego adresatów. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt stanowiska. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

dodał, iż do projektu stanowiska została wprowadzona autopoprawka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt stanowiska pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 stanowiska w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu terytorialnego. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła stanowiska w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu 

terytorialnego. 

 

S t a n o w i s k o   Nr BRM.0007.1.2020 

w załączeniu 
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Do punktu 12 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XX Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


